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Pedicure medyczny
Terapia pękających pięt
Terapia wrastających paznokci
Klamry na wrastające paznokcie
Rekonstrukcja paznokci
Terapia paznokci zmienionych chorobowo
Terapia kurzajek (brodawek HPV)
Usuwanie odcisków, modzeli, włókniaków
Badania laboratoryjne 

      (Grzybica, Nużeniec, Świerzb)
                            

    NOWOŚĆ!
Badanie wad stóp, 

dobór i wykonanie wkładek do butów.
Dobór i sprzedaż obuwia medycznego.  
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Kupię motocykle
MZ, Simson, WSK, WFM, NSU,                       
Komar, Jawa, SHL, Romet,              
Junak i inne 

tel. 726-085-110

Tomasz Moskal
ul. Wodna 8

Kostrzyn nad Odrą
mulubezpieczenia.kostrzyn@onet.pl

UBEZPIECZENIA
Tomasz Moskal

BIURO RACHUNKOWE
TERESA GÓRKA

Osiedle Parkowe 12
Kostrzyn nad Odrą

teresa.gorka@biurotg.pl

95 718 5425   608 625 673

Kupię 
ciągnik URSUS ZETOR MTZ 

lub inne, może być do remontu

tel. 782655123/ 669653515

Kupię 
przyczepę leśną samozaładowczą (Palms farma lub inne), 

ładowarkę teleskopową i rozsiewacz wapna RCW. Może być do remontu

tel. 782655123/ 669653515
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Regulamin konkursu na komiks dostępny na 
www.kostrzyn.pl

BEZ NARKOŻYJĘ 
BAWIĘ SIĘ  BEZ ALKO

„Świeć przykładem - noś ODBLASKI”
KOSTRZYN NAD ODRĄ

Burmistrz Miasta Kostrzyn nad Odrą ogłasza konkurs plastyczny na 
plakat pn. „Świeć przykładem - noś ODBLASKI” dla uczniów klas 
IV-V szkół podstawowych.
Cele konkursu:
• Promowanie idei bezpiecznego poruszania się po drogach dzieci,  

poprzez edukację i działania społeczne. 
• Uświadomienie uczniom konieczności poznania i utrwalenia zasad  

i przepisów ruchu pieszych, zwłaszcza w kontekście ich podróży do i ze szkoły.
• Zachęcanie uczniów, nauczycieli i rodziców do zaangażowania się  

w problematykę bezpieczeństwa najmłodszych uczestników ruchu drogowego 
poprzez edukacyjne inicjatywy i działania społeczne.

• Podkreślenie konieczności noszenia elementów odblaskowych przez uczniów, 
zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa,  
w celu zwiększenia ich widoczności i zapewnienia bezpieczeństwa na drodze.

Na prace konkursowe czekamy do 31 października 2023 r.
Wszelkie informacje o konkursie znajdują się w Regulaminie konkursu dostępnym 
na stronie www.kostrzyn.pl

Zachęcamy do udziału i życzymy ciekawych pomysłów 

„Żyje bez NARKO, bawię się z bez ALKO!” 
KOSTRZYN NAD ODRĄ

Burmistrz Miasta Kostrzyn nad Odrą we współpracy z Miejską Ko-
misją Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Kostrzynie nad 
Odrą ogłasza konkurs na komiks pn. „Żyje bez NARKO, bawię się 
z bez ALKO!” dla uczniów klas VI-VIII szkół podstawowych.
Konkurs jest jednym z działań profilaktycznych w zakresie promocji zdrowego             
stylu życia, wolnego od alkoholu, narkotyków, dopalaczy.

Celem konkursu są: 
• propagowanie profilaktyki uzależnień,
• propagowanie życia bez nałogów,
• uświadomienie szkodliwego wpływu używek na organizm człowieka,
• rozwijanie kreatywności i uzdolnień wśród uczestników konkursu.

Na prace konkursowe czekamy do 31 października 2023 r.
Wszelkie informacje o konkursie znajdują się w Regulaminie konkursu na komiks  
dostępnym na stronie www.kostrzyn.pl

Zachęcamy do udziału i życzymy ciekawych pomysłów 

Dofinansowanie na ulicę Kopernika
KOSTRZYN NAD ODRĄ

15 września ogłoszono wyniki VI edycji Rządowego Programu              
Inwestycji Strategicznych dedykowanego samorządom, w których                                                                                                             
funkcjonowały tzw. PGR-y. Kostrzyn nad Odrą znalazł się na liście 
otrzymując bezzwrotne dofinansowanie inwestycji pn. Zagospo-
darowanie terenów zielonych przy ulicy Kopernika w Kostrzynie 
nad Odrą.
Przedmiotem przedsięwzięcia jest zago-                                                                                                 
spodarowanie terenów zielonych wraz z 
wymianą ciągów pieszych i wykonaniem                                          
elementów małej architektury przy ulicy 
Kopernika w Kostrzynie nad Odrą.
Zakres przewidzianych do wykonania 
prac obejmuje m.in.: zagospodarowanie 
terenów zielonych, wymianę ziemi,  rege-
nerację istniejących lub założenie nowych 
trawników, sadzenie nowych drzew, krze-
wów i bylin, wykonanie przyłączy wodo-
ciągowych, rozbiórkę istniejących starych 
i zdegradowanych nawierzchni betono-
wych (ciągi piesze, parkingi) i ułożenie 
nowych, prace elektryczne, ustawienie 
elementów małej architektury tj. ławki, 
kosze uliczne.
Przewidywana wartość inwestycji wynosi 
2.500.000 PLN
Wartość dofinansowania: 2.000.000 PLN
Planowany termin zakończenia inwestycji 
to 31.12.2024 r.
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MASZ  CIEKAWY  TEMAT?  
 ZADZWOŃ  DO  REDAKCJI

tel.  786 873 216

Wejdź na nasz kalkulator 
ilości betonu i zamów 

WYBIERZ NAJLEPSZY
BETON NA DOM

WYTWÓRNIA BETONU 
TOWAROWEGO CEMEX

więcej informacji znajdziesz na
BetonNaDom.pl

ul. Sportowa 6A

66-470 Kostrzyn nad Odrą

tel.: 607 289 846

ul. Transportowa 2

69-100 Słubice

tel.: 95 788 11 20

Potwierdzona 
jakość

Terminowe 
dostawy

Doradztwo 
techniczne

Bogata
oferta

ROLNICZA
SPÓŁDZIELNIA PRODUKCYJNA

„NOWA WIEŚ”

ZAPRASZAMY DO NASZYCH SKLEPÓW:
Sklep Golice, ul. Słoneczna 2
pon-pt 6:00-21:00 + sob 7:00-21:00 + nd.handl 14:00-20:00

Słubice, ul. Wawrzynika 36 (blaszaki)
pon-pt 9:00-17:00 + sob 8:00-14:00

Górzyca, ul. 1 Maja 1B (obok Banku Spółdzielczego)
pon-pt 7:30-15:30

Kostrzyn nad Odrą, ul.Mickiewicza 2 (ryneczek)
pon-pt 7:00-16:00 + sob 7:00-12:00

Czarnów, Lewiatan, ul. Kopernika 11
pon-pt 6:00-20:00 + sob 7:00-20:00 + nd.handl 9:00-17:00

PRODUKTY WŁASNEJ PRODUKCJI
BEZ KONSERWANTÓW- SMAK JAK DAWNIEJ

POLECAMY NASZE WYROBY:
- mięso
- podroby
- kiełbasy
- wędzonki
- sery
-mleko
- śmietana
- garmażerka

W KAŻDĄ SOBOTĘ PROMOCJA !!!

Nie wiesz kogo wybrać? Krystyna Sibińska: posłanka z Północy!
Szanowni Państwo,
Od blisko 20 lat obdarzacie mnie zaufaniem, dzięki któremu mogę skutecznie reprezentować Wasze interesy. 
Początkowo w samorządzie, a od 12 lat w Sejmie. Z dumą patrzę na projekty, które w tym czasie,
dzięki mojej aktywności doczekały się realizacji, m.in. odrestaurowanie gorzowskiej estakady kolejowej, 
klinika onkologii i radioterapii, nowoczesne tramwaje polskiej produkcji, 
czy projekt budowy obwodnicy Drezdenka - jeszcze przed dwoma laty ponoć niemożliwy do realizacji. 
Lubuszanie to ludzie mający liczne pomysły na ulepszanie swojej małej Ojczyzny, 
z którymi często przychodzą do mojego biura poselskiego. Bo dobre prawo należy tworzyć 
wsłuchując się w opinie ludzi. I takie motto przyświeca mi przez wszystkie lata mojej pracy.
Każdy głos oddany na mnie to głos na Polskę nowoczesną, otwartą i przyjazną ludziom, 
która jest w naszych sercach. Zadbajmy o nią razem, do zobaczenia przy urnach wyborczych 15 października!

Elektryfikacja linii kolejowej 203
Będę kontynuować starania o jak najszybszą elektryfikację linii kolejowej 203, 
przebiegającej u nas od Kostrzyna nad Odrą, przez Gorzów, aż do wielkopolskiego Krzyża.
Elektryfikacji poprawi stan taboru, skończy się odwoływanie kursów, umożliwi Lubuszanom szybki, 
regularny i punktualny dojazd do szkoły czy pracy. 
Czas skończyć z wykluczeniem komunikacyjnym naszego regionu; nie może być dalej tak, 
że aby dostać się do innego regionu Polski, musimy się - czasami wielokrotnie - przesiadać, 
a w dodatku nigdy nie mamy pewności, czy dojedziemy do domu.

Wsparcie dla dzieci i młodzieży
Doprowadzę do utworzenia w Gorzowie całodobowego oddziału opieki psychiatrycznej dla najmłodszych Lubuszan.
Kondycja psychiczna najmłodszych Polaków pogarsza się; gwałtownie rośnie wśród nich liczba depresji 
i prób samobójczych, zaburzeń odżywiania, coraz więcej dzieci i młodzieży uzależnienia się 
od różnego rodzaju używek. Młodzi ludzie i ich najbliżsi zasługują na wsparcie i pomoc, obecnie trudno jest
im ją znaleźć w naszym województwie. Doprowadzenie do jak najszybszego otwarcia takiego oddziału 
to dla mnie sprawa najważniejsza, priorytetowa.

Kardiochirurgia w Gorzowie
Szpital Wojewódzki w Gorzowie musi mieć oddział kardiochirurgii! Nie zgadzam się z sytuacją, że mieszkaniec 
Strzelec czy Drezdenka z udarem czy zawałem jest wieziony na operację ratującą życie... ponad 100 km! 
Oddział kardiochirurgii w Gorzowie już na początku tego roku powstał, zgromadzono specjalistyczny sprzęt 
i wysokiej klasy kardiochirurgów. Niestety, NFZ nie chce go finansować - uważa, 
że wystarczy taki oddział w Nowej Soli. 

Co teraz? Obecny rząd nie zauważa rosnącej liczby Lubuszan z chorobami układu krążenia,
ale możemy dać wyraz naszemu niezadowoleniu biorąc udział w wyborach parlamentarnych. 
Do zobaczenia 15 października przy urnach wyborczych!

Krystyna
SIBIŃSKA

DO SEJMU 
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Twoja rek lama na naszych łamach

Adam.Piotrowski2@gmail.com  tel. 511 225 133  www.przekrojlokalny.pl

ZAREKLAMUJ SIĘ U NAS
- w największym bezpłatnym miesięczniku w regionie.

dotrze do 
tysięcy po-
tencjalnych 
klientów.

Bioodpady - cenny surowiec wtórny
CELOWY ZWIĄZEK GMIN CZG-12

Odpady biodegradowalne odpowiednio zagospodarowane 
mają w sobie ogromny potencjał. Bioodpady mogą mieć również 
charakter szkodzący, bo niesegregowane zanieczyszczają inne 
frakcje i uniemożliwiają odzysk surowców wtórnych - słoików, 
plastikowych opakowań czy papieru. 

Co to są bioodpady?
Bioodpady są to odpady organiczne         
powstające w naturze oraz w naszych go-
spodarstwach domowych. Są to bardzo                                                                              
cenne resztki, które ulegają naturalnemu                                                                             
procesowi rozkładu - biodegradacji. 
Bioodpady stanowią nawet 35 % masy 
rocznej produkcji odpadów przez prze-
ciętnego mieszkańca Polski!

Jakie odpady należy wrzucać 
do brązowego pojemnika/worka?
• części roślin, resztki warzyw i owo-

ców, również te zepsute, 
• skorupki jajek,  
• fusy z kawy i herbaty, 
• zepsute przetwory owocowe i warzywne, 
• liście i skoszoną trawę, 
• kwiaty, 
• drobne gałęzie, 
• korę, 
• niezaimpregnowane drewno
Pamiętaj, że do brązowego pojemnika/
worka nie wolno wrzucać: 
• kości zwierząt, w tym resztek mięs, 

wędlin i ryb, tłuszczy, 
• odchodów zwierząt, 
• popiołu ze spalania węgla kamiennego, 
• papierosów, 
• drewna impregnowanego, 
• płyt wiórowych i pilśniowych MDF, 
• leków, 
• ziemi i kamieni,
• innych odpadów komunalnych.

W czym zbierać bioodpady?
Do zbierania bioodpadów najlepiej 
sprawdzają się wszelkiego rodzaju wia-
derka. Można też użyć papieru do jego 
wyłożenia - najlepiej, aby był to papier                     
szary, bez kolorowych zadruków.  
Możesz też użyć torebki po mące,                  
cukrze czy chlebie. 

Kompostuj! 
Właściciele nieruchomości zabudo-
wanych budynkami jednorodzinnymi 
kompostujący bioodpady stanowiące 
odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym, mogą liczyć na zwol-
nienie w części z opłaty za gospodaro-
wanie odpadami komunalnymi! 
Kompostowanie to naturalny proces, 
polegający na rozkładzie substancji             
organicznej przez mikroorganizmy,                                                        
dżdżownice czy larwy chrząszczy.
W kompoście spotkać można larwy 
kruszczycy złotawki a także rohatyńca 
nosorożca.

Nie grab liści - chroń jeże.
Opadłe liście stanowią kryjówkę dla 
wielu pożytecznych owadów oraz             
małych zwierząt! Kopiec liści może być 
zimowym schronieniem dla jeży, ale też                 
innych małych zwierząt. Rozkładające 
się liście użyźniają glebę i pomagają jej 
dłużej zachować wilgoć.
Selektywna zbiórka odpadów i ich                     
recykling pozwala na ponowne wyko-
rzystanie resztek, które z pozoru wyda-
ją się do niczego nie potrzebne. Każdy 
z nas ma znaczący wpływ na otaczające 
nas środowisko! Ważne jest, by o nie 
dbać i segregować śmieci świadomie. 
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ULICA JANA PAWŁA II, KOSTRZYN NAD ODRĄ

kom. 605 641 450
kontakt@jacekmalczewski.pl

Kostrzyn nad Odrą
ul. Gorzowska 8

Tomasz Rafał

Rafalski

ostatnia
pozycja
na liscie

,
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Prywatnie jest żoną byłego starosty sulęciń-
skiego (2014-2016), kojarzonego z lewicą - Pa-
tryka Lewickiego. Na niektórych plakatach wy-
stępuje z Tomaszem Jaskułą, obecnym starostą 
sulęcińskim, któremu bliżej do prawicy. Ludzie na  
ulicach się śmieją, że połączyła wodę i ogień. - Dla 
mnie to nie ważne czy ktoś jest lewicowy czy pra-
wicowy, ważne, że chce ktoś pracować dla ludzi, 
dla lubuskiego i każdej gminy. - tłumaczy Justyna 
Lewicka.

Sama zaznacza, że Sulęcin, Międzyrzecz i cała 
„północ” województwa dużo traci na braku po-
słanki. - Gdy w parlamencie była Pani Bożena 
Sławiak to ktoś się z nami liczył, realizowano in-
westycje, przyznawano dotacje. Dzisiaj stajemy się 
„dzikim zachodem”. Ja się na to nie godzę. Dlatego 
pomimo wielu obowiązków, prowadzenia firmy, 
wychowania dzieci będę posłanka dla ludzi. Nie 
dla partii - deklaruje - tak jak była Pani Bożena Sła-
wiak - dodaje. 

Co o starcie żony mówi Patryk Lewicki, jej mąż: 
- Tę decyzje podjęliśmy wspólnie. Żona sama po-
wiedziała, że ma dosyć tych kłótni i może warto 
coś z tym zrobić. Polityka zawsze była obecna w 
naszej rodzinie. Od razu obiecałem jej pomoc i 
mężowskie wsparcie - opowiada były, najmłod-
szy starosta w Polsce. Sam zapowiada start w 
przyszłorocznych wyborach samorządowych.

Lewicka może liczyć na wielu ludzi. Ostatnio 
na Facebooku wsparcie dla niej zadeklarował 
Janusz Jasiński Przewodniczący Organizacji 
Pracodawców Ziemi Lubuskiej. Wsparcie z pół-

Już łączy środowiska. Jej zdaniem 
w polityce brakuje dobra i szacunku

Justyna Lewicka zdecydowanie wkroczyła 
do polityki. Prowadzi intensywną kampa-
nię, w której zamiast atakować przeciwni-
ków mówi o tym co chce zmienić. - Czas 
zakończyć wojnę polsko-polską, politycy 
pozbawiają nas dobra, piękna i szacunku 
- przekonuje kandydatka Bezpartyjnych Sa-
morządowców.

nocy jest naturalne - to rodzinne tereny Lewickiej. 
Pewnie może liczyć na wsparcie części lewicy - to 
scheda po mężu. Jednak nie wyklucza to popar-
cia u prawicowych wyborców. Według badań 
największe poparcie ma w rodzinnym powiecie 
sulęcińskim gdzie wspierają ja byli i obecni sa-
morządowcy i działacze społeczni, w tym zna-
ny wszystkim filantrop Franciszek Jamniuk. 

-Chcę łączyć ludzi, którzy są gotowi pracować 
dla dobra innych. Moja firma wspiera zarówno 
Stal Gorzów jak i Zastal. Nie podoba mi się to, że 
lubuskie dostaje mniej niż 900 mln euro, a podob-
ne świętokrzyskie 1 miliard 400 milionów euro? To 
nieuczciwe! Albo się zjednoczymy, albo zawsze 
będą nas pomijać - mówi Justyna Lewicka naszej 
gazecie. 
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Do SENATU kandydatów jedynie dwóch
WOKÓŁ WYBORÓW PARLAMENTARNYCH

Po raz pierwszy w okręgu 21, czyli naszym, jest tylko dwóch kandydatów do senatu. Pozwoliłem sobie przyjrzeć się 
temu, jak przebiega kampania Jaskuły (45 lat - na zdjęciu obok) i Komarnickiego (78 lat). 

Z medialnych informacji można się dowiedzieć, że 
obecny starosta sulęciński Jaskuła, o starcie zdecydo-
wał w ostatniej chwili. 
Zapytałem go dlaczego. Koledzy samorządowcy, namó-
wili mnie na ostatniej prostej przygotowań do wyborów. 
Sytuacja wydała się bardzo interesująca, gdyż jest tylko 
jeden kontrkandydat - powiedział Jaskuła. Namawiali                                                                                                          
go, gdyż region potrzebuje swojego reprezentanta 
w Warszawie, który aktywnie działałby w jego interesie.                                                                                                                      
Zdaniem samorządowców dotychczasowy reprezentant                                                                                                            
tych oczekiwań w trakcie swojej kadencji nie spełnił.
To z pewnością niespodzianka, bo mierzy się ze znaną                                                                                                                
postacią. Przypomnę tyko, że polityczną karierę        
Władysław Komarnicki rozpoczynał jeszcze w PZPR, 
by po nieudanych próbach wreszcie zdobyć senatorski 
mandat z szeregów PO. To postać związana z gorzow-
skim żulem, któremu prezesował. Wśród kibiców żużla,                                                                                                              
zdania co do prezesury Komarnickiego są podzielone, 
jak i są podzielone co do rządów Jaskuły. 

Komarnicki w tych wyborach postawił na ogrom-
ne bilbordy, które zawisły w niemal wszystkich mia-
stach okręgu 21, tuż po pierwszym gwizdku startu 
kampanii wyborczej. Zapytany przez dziennikarza                              
w  gorzowskim radio, dlaczego poszedł w taką formułę,                                                                                                           
odpowiedział, że taki wybrał kierunek kampanii. 
Jaskuła natomiast podaje, że loty motolotnią z banerem                                                                                                            
z napisem JASKUŁA DO SENATU są tańsze i bardziej 
ekologiczne. Odzwierciedlają też różnicę wieku, która 
dzieli obu kandydatów. Jaskuła jest bardziej dynamiczny,                                                                                                                            
wśród ludzi, natomiast spoglądający z ogromnych              
bilbordów Komarnicki bardziej statyczny. 
To potwierdzają media społecznościowe, w których 
widać aktywność Jaskuły. 
Ponadto, Komarnicki zapytany przez redaktora Dreczkę                                                                                                                                 
o to co jako senator zrobił dla Gorzowa, miał spory                                                                                                   
kłopot, aby jednoznacznie zaprezentować swoją                   
skuteczność. 

Jaskuła natomiast jest od 13 lat samorządowcem, któ-
rego popierają włodarze niemal wszystkich gmin re-
gionu (ciepłe słowa, które pojawiły się w wydanym 
Kurierze Samorządowym jednoznacznie na to wska-
zują). Ma na swoim koncie sporo udanych inwestycji, 
potrzebnych lokalnej społeczności. Przekonuje, że zna 
bolączki, które nam, zwykłym mieszkańcom doskwie-
rają i dlatego chce być ambasadorem lubuszan z pół-
nocy województwa. 
Jako obserwator mogę stwierdzić, że ten pojedynek 
może być bardzo ekscytujący i po części przypomi-
na ten, który kilka lat obserwowaliśmy w Gorzowie. 
Wtedy młody wójt Deszczna Jacek Wójcicki (obecnie 
prezydent Gorzowa), pokonał wieloletniego, sporo 
starszego Tadeusza Jędrzejczaka.
Czy historia zatoczy koło? Niebawem się przekonamy!

Adam Piotrowski

W pracy samorządowca...Na kampanijnym szlaku... 

Tomasz Jaskóła rodzinnie
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KRÓTKO O...
Kandydat na posła Komitetu Wyborczego Prawo i 
Sprawiedliwość - lista nr 4, pozycja na liście nr 2.
Miejscem urodzenia obecnego wojewody lubuskiego                                                                                                                   
jest  Międzyrzecz. Lubuskie to jego ukochany              
region, w którym spędził 64 lata.  Ukończył studia              
wyższe w Instytucie Budowy Maszyn Wyższej 
Szkoły Inżynierskiej w Zielonej Górze oraz studia 
podyplomowe w zakresie prawa i administracji na 
Uniwersytecie Wrocławskim. 
 W latach 1985-1992 pracował w Przedsiębiorstwie                                                                                                       
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 
Strzelcach Krajeńskich, następnie do 2007 roku 
jako dyrektor zakładu komunalnego. Był też                   
wiceprzewodniczącym Rady Miasta Strzelce                 
Krajeńskie. 
W okresie 1998-2002 radny Sejmiku Województwa                                                                                                         
Lubuskiego, od 2006-2007 roku był jego wice-
przewodniczącym. Senator VII kadencji, poseł                          
na Sejm IX kadencji (2019-2020), wojewoda                          
lubuski w latach 2015-2019, ponownie od 2020 
roku do chwili obecnej. Żona Zofia jest radną                                                                             
sejmiku województwa lubuskiego. 

FOT. Ryszard Dubik

Władysław Dajczak to samorządowiec, którego charakteryzuje przede wszystkim 
ogromna aktywność i skuteczność. Jako wojewoda lubuski zabiegał o środki dla                 
swojego ukochanego regionu, realizując inwestycje, na które mieszkańcy wsi, miast i 
miasteczek lubuskich czekali wiele lat! Nie inaczej było w Kostrzynie nad Odrą, gdzie 
dzięki wsparciu rządowemu i działaniom wojewody lubuskiego udało się zrealizować 
naprawdę dużo. Czy to był zatem dobry czas dla naszego miasta?

To był dobry czas dla Kostrzyna nad Odrą
WYBORY PARLAMENTARNE 2023

Wystarczy rozejrzeć się wokół, by dostrzec te naprawdę                                                                                
dobre zmiany w infrastrukturze drogowej, oświatowej, 
zdrowotnej, senioralnej - właściwie w każdej dziedzinie                                                                                                        
życia naszych społeczności lokalnych. Nie inaczej było 
w Kostrzynie nad Odrą, gdzie dzięki wsparciu rządu                              
Prawa i Sprawiedliwości i skuteczności wojewody Dajcza-
ka udało się zrealizować naprawdę dużo, a wiele planów jak 
np.  znajdująca się w końcowej fazie opracowań - budowa 
obwodnicy miasta z mostem na rzece Odrze wejdą w fazę 
realizacji w niedługim czasie. Dziś jednak podsumowujemy 
i stawiamy tezę, ostatnie 8 lat rządów wojewody Władysława 
Dajczaka były bardzo dobrym czasem dla naszego miasta. 
Moment kiedy oddajemy do użytku nową inwestycję, 
wspieraną rządowymi dotacjami, jest zawsze radosny.                                                                                                              
Kostrzyn nad Odrą bardzo aktywnie uczestniczył w  do-
datkowym naborze do Programu na rzecz Rozwoju                                                                                                                       
oraz Konkurencyjności Regionów poprzez Wsparcie Lokalnej                                                                                                                             
Infrastruktury Drogowej. Mam nadzieję, że ta inwesty-
cja przyczyni się do dalszego rozwoju miasta - mówił                                                                                
Władysław Dajczak podczas otwarcia przebudowanego 
fragmentu ulicy  Jana Pawła II od ul. Chopina  do przejazdu                                                                                             
kolejowego obok szpitala i jednocześnie zapowiadał                                                                                    
możliwość zdobycia kolejnych środków z dofinan-
sowania rządowego w kolejnych latach. Za słowami                                                                   
poszły czyny, bo trzeba przypomnieć, że dzięki wsparciu                                                                                                                      
wojewody udało się w naszym mieście zrealizować  nie tylko                                                             
wspomnianą przebudowę ulicy Jana Pawła II (1.589.526 zł), 
ale też przeprowadzić kompleksowy remont ulicy Olczaka 
(803.227 zł), ulicy Asfaltowej (1.179.091 zł) czy budowę 
dróg na Osiedlu Kostrzyn Południe (935.613,84 zł). 
Na tym jednak nie koniec, bo przecież dobiega końca                                                                                                                      
przebudowa dróg: ulicy Kard. Stefana Wyszyńskiego, ulicy 
Osiedle Warniki  wraz z infrastrukturą z dofinansowaniem 
ze  środków krajowych w wysokości 8.551.528 zł. Wiemy                   
już, że mamy dofinansowanie tak długo oczekiwanej                                                                                                         
budowy drogi łączącej ulicę Pralników z drogą krajową 
DK31 (ulica Sportowa) w ramach Programu Inwesty-
cji Strategicznych w kwocie 3.325.00 zł czy budowy drogi 
zbiorczej KN4, gdzie dofinansowanie wynosi 7.900.000 zł. 
Należy więc z całą pewnością stwierdzić, że dzięki wspar-
ciu ze strony rządu, Kostrzyn nad Odrą pięknieje, buduje,             
przebudowuje i remontuje.

Zanim przejdziemy do innych inwestycji, warto nieco napi-
sać o jednym z największych sukcesów obecnego wojewody               
lubuskiego, jakim niewątpliwie było uruchomuienie                                                                                                                       
19 kwietnia 2023 roku drugiego Zespołu Ratownictwa                
Medycznego, gdzie W. Dajczak mówił wprost: To ważny                                                                                                                                  
moment, który pokazuje, że kiedy jesteśmy razem, kiedy 
przedstawiciel rządu polskiego dobrze współpracuje z burmi-
strzem, z samorządem, z przedstawicielami lubuskiej służby                                                                                                     
zdrowia - to są dobre efekty. Sprawując ważne funkcje                   
publiczne chcemy i potrafimy rozwiązywać najważniejsze 
problemy naszych społeczności lokalnych. Panie Ministrze 
[minister zdrowia Waldemar Kraska - dop. BS] - bardzo dzię-
kuję. Ja wiem, że to nie była prosta decyzja, ale w końcu jest 
pozytywny efekt. Nowa karetka i zespół ratowniczy to przede 
wszystkim dobra wiadomość dla mieszkańców, dla ich bez-
pieczeństwa. Chodzi przecież o to, aby ci wszyscy, którzy będą 
potrzebowali wsparcia, czy ratowania życia, to jest ta długo 
oczekiwana druga karetka. Cieszę się, że ten dobry dzień dla 
Kostrzyna przyszedł. Czy trzeba dodawać coś więcej? 
Może tylko tyle, że w ramach Rządowego Programu 500+                                                                                                            
2.786 dzieci korzysta z tej formy wsparcia, a także                                                                                    
to, że dzięki aktywnej pomocy wojewody lubuskiego                                                       
w naszym Mieście powstał żłobek dla 60 kostrzyńskich                                                                                                                                    
maluchów.  Pięknieją szkoły, powstają nowe hale sportowe, 
trwa budowa krytej pływalni przy ul. Fabrycznej (dofinan-
sowanie 5.682.900 zł), budowa hali sportowej  przy SP 2                                                                 
(6.375.000 zł). Dość wspomnieć, że w latach 2016-2023 
miasto Kostrzyn nad Odrą wykorzystało na inwestycje                                                           
lokalne i programy społeczne kwotę 116 milionów złotych! 
To olbrzymia kwota, która została w mieście i kostrzyńskich 
rodzinach i  najlepiej pokazuje, że to był dobrze przepraco-
wany czas przez Władysława Dajczaka. 
Zbliża się czas wyborów parlamentarnych, gdzie będziemy                                                              
wybierać swoich przedstawicieli do Sejmu RP. Uważam                                                                 
zatem, że 15 października powinniśmy postawić krzyżyk 
obok nazwiska wojewody lubuskiego, Władysława Dajczaka,                                                                                                                      
który w poprzednich wyborach na listach PiS uległ jedynie 
Markowi Astowi (36.073 głosów), zdobywając aż 27.393 
głosów poparcia i wyprzedzając takich polityków jak Jerzy                                                                                                         
Materna (22.729) czy Elżbieta Płonka (10.918). O tym                  
jednak będą Państwo musieli zdecydować sami.

Bartłomiej Suski





L.p. Przystanek nr Godzina odjazdu

1. Osiedle Leśne 34 8:04 13:35

2. ul. Dworcowa
/ kier. Osiedle Szumiłowo 22 6:09 8:08 13:39 15:00

3. ul. Orła Białego
/ DMR  - kier. Osiedle Szumiłowo 18 6:12 8:11 13:42 15:03

4. ul. Orła Białego
/ BANK - kier. Osiedle Szumiłowo 20 6:14 8:13 13:44 15:05

5. ul. Słoneczna
przez ul. Jana Pawła II 16 6:16 8:15 13:46 15:07

6. ul. Gabriela Narutowicza
/ szpital 07 6:19 8:18 13:49 15:10

7. ul. Drzewicka
/ nr 50-60 - kier. Osiedle Szumiłowo 14 6:21 8:20 13:51 15:13

8. ul. Mikołaja Reja
/ SP3 - kier. Osiedle Szumiłowo 06 6:25 8:24 13:55 15:17

9. ul. Nowa
/ kier. Osiedle Szumiłowo 08 6:28 8:27 13:58 15:19

10. ul. Kostrzyńska
/ przed ul. Wesołą 02 6:31 8:30 14:01 15:22

11. ul. Kostrzyńska
/ przed ul. Brzoskwiniową 04 6:33 8:32 14:03 15:24

12. ul. Kostrzyńska
/ przychodnia 03 6:35 8:34 14:05 15:26

13. ul. Kostrzyńska
/ przed ul. Brzozową 01 6:37 8:36 14:07 15:28

14. ul. Mikołaja Reja
/ rondo - kier. Centrum 05 6:41 8:40 14:11 15:32

15. ul. Drzewicka
/ przed ul. Sadową - kier. Centrum 11 6:44 8:43 14:14 15:35

16. ul. Gabriela Narutowicza
/ szpital / przez ul. Główną 10 6:47 8:46 14:17 15:38

17. ul. Drzewicka
/ nr 1-7 - kier. Centrum 09 6:50 8:49 14:20 15:41

18. ul. Słoneczna
przez ul. Jana Pawła II 16 8:51

19. ul. Orła Białego
/ DMR  - kier. Centrum 13 6:52 14:22 15:43

20. ul. Jana Pawła II 15 8:53

21. ul. Dworcowa
/ kier. Osiedle Warniki 17 6:55 8:55 14:25 15:46

22. Osiedle Leśne 34 6:58 8:59 14:29 15:50

23. ul. Tadeusza Kościuszki
/ kier. Osiedle Warniki 24 7:01 9:02 14:32 15:53

24. ul. Adama Mickiewicza
/ kier. Osiedle Warniki 26 7:03 9:04 14:34 15:55

25. Osiedle Warniki 23 7:08 9:09 14:39 16:00

26. ul. Kard. Stefana Wyszyńskiego
/ ogrody - kier. Centrum 27 7:10 9:11 14:41 16:02

27. ul. Wojska Polskiego
/ kier. Centrum 29 7:12 9:13 14:43 16:04

28. ulica Adama Mickiewicza
/ kier. Centrum 21 7:14 9:15 14:45 16:06

29. ul. Tadeusza Kościuszki
/ kier. Osiedle Szumiłowo 19 7:16 9:18 14:48 16:08

30. Osiedle Leśne 34 7:20

31 ul. Dworcowa
/ kier. Osiedle Szumiłowo 22 7:24 9:21 14:51 16:13

32. ul. Orła Białego
/ DMR  - kier. Osiedle Szumiłowo 18 7:27 9:24

33. ul. Orła Białego
/ BANK - kier. Osiedle Szumiłowo 20 7:29 9:26

34. ul. Drzewicka
/ nr 8-10 - kier. Osiedle Szumiłowo 12 7:31 9:28

35. ul. Drzewicka
/ nr 50-60- kier. Osiedle Szumiłowo 14 7:33

36. ul. Gabriela Narutowicza
/ szpital 07 7:36

37 ul. Mikołaja Reja
/ SP3 - kier. Osiedle Szumiłowo 06 7:39

38. ul. Mikołaja Reja
/ rondo - kier. Centrum 05 7:41

39. ul. Gabriela Narutowicza
/ szpital 07 7:44

40. ul. Gabriela Narutowicza
/ szpital / przez ul. Rzemieślniczą 10 9:31

41. ul. Drzewicka
/ kier. centrum / przez ul. Sadową 11 9:34

42. ul. Drzewicka
/ nr 1-7 - kier. Centrum 09 7:46 9:36

43. ul. Orła Białego
/ DMR  - kier. Centrum 13 7:49 9:38

44. ul. Dworcowa 17 7:51 9:41
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L.p. Przystanek nr Godzina odjazdu

1. Osiedle Warniki 23 6:12 11:11 15:29

2. ul. Kard. Stefana Wyszyńskiego
/ ogrody - kier. Centrum 27 6:14 11:13 15:31

3. ul. Wojska Polskiego
/ kier. Centrum 29 6:17 11:15 15:33

4. ulica Adama Mickiewicza
/ kier. Centrum 21 6:19 11:17 15:35

5. ul. Tadeusza Kościuszki
/ kier. Osiedle Szumiłowo 19 6:22 11:20 15:38

6. Osiedle Leśne 34 6:25 11:23 15:41

7. ul. Dworcowa
/ kier. Osiedle Szumiłowo 22 6:29 11:27 15:44

8. ul. Orła Białego
/ DMR  - kier. Osiedle Szumiłowo 18 6:32 11:30 15:47

9. ul. Orła Białego
/ BANK - kier. Osiedle Szumiłowo 20 6:34 11:32 15:49

10. ul. Słoneczna
przez ul. Jana Pawła II 16 6:36 11:34 15:51

11. ul. Gabriela Narutowicza
/ szpital 07 6:39 11:37 15:54

12. ul. Drzewicka
/ nr 50-60 - kier. Osiedle Szumiłowo 14 6:41 11:39 15:56

13. ul. Mikołaja Reja
/ SP3 - kier. Osiedle Szumiłowo 06 6:45 11:43 16:00

14. ul. Mikołaja Reja
/ rondo - kier. Centrum 05 6:47 11:45 16:02

15. ul. Nowa
/ kier. Osiedle Szumiłowo 08 6:49 11:47 16:04

16. ul. Kostrzyńska
/ przed ul. Wesołą 02 6:52 11:50 16:07

17. ul. Kostrzyńska
/ przed ul. Brzoskwiniową 04 6:54 11:52 16:09

18. ul. Kostrzyńska
/ przychodnia 03 6:56 11:54 16:11

19. ul. Kostrzyńska
/ przed ul. Brzozową 01 7:14 11:56 16:13

20. ul. Mikołaja Reja
/ rondo - kier. Centrum 05 7:18 12:00 16:17

21. ul. Drzewicka
/ przed ul. Sadową - kier. Centrum 11 7:21 12:03 16:20

22. ul. Gabriela Narutowicza
/ szpital / przez ul. Główną 10 7:24 12:06 16:23

23. ul. Drzewicka
/ nr 1-7 - kier. Centrum 09 7:27 12:09 16:26

24. ul. Słoneczna
/ przez ul. Jana Pawła II 16 7:29

25. ul. Orła Białego
/ DMR  - kier. Centrum 13 12:12 16:29

26. ul. Jana Pawła II 15 7:31

27. ul. Dworcowa
/ kier. Osiedle Szumiłowo 17 7:33 12:15 16:32

28. Osiedle Leśne 34 7:37 12:19 16:36

29. ul. Tadeusza Kościuszki
/ kier. Osiedle Warniki 24 7:40 12:23 16:39

30. ulica Adama Mickiewicza
/ kier. Osiedle Warniki 26 7:42 12:25 16:41

31. ul. Kard. Stefana Wyszyńskiego
/ przychodnia - kier. Osiedle Warniki 28 7:45

32. ul. Wojska Polskiego
/ kier. Centrum 29 7:49

33. Osiedle Warniki 23 12:30 16:36

34. ul. Kard. Stefana Wyszyńskiego
/ ogrody - kier. Centrum 27 12:33 16:39

35. ul. Kard. Stefana Wyszyńskiego
/ przychodnia - kier. Centrum 25 12:36 16:42
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Rozkład jazdy - październik 2023
KOSTRZYN NAD ODRĄ

Informujemy, iż od dnia 1 września 2023 roku uruchomiona             
została komunikacja miejska na linii U-01: OSIEDLE LEŚNE –  
– OSIEDLE SZUMIŁOWO – OSIEDLE WARNIKI – UL. DWORCOWA 
przez ul. Orła Białego → ul. Gabriela Narutowicza → ul. Adama                                                                                                                 
Mickiewicza oraz na linii U-02: OSIEDLE WARNIKI –  OSIEDLE 
WARNIKI przez ul. Adama Mickiewicza → Osiedle Leśne →  
→ ul. Dworcową → ul. Gabriela Narutowicza → Os. Szumiłowo

Szczegółowy rozkład jazdy znajdziecie Państwo poniżej.
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Bezpieczna przyszłość Polaków

MATERNA
JERZY

Lista nr 4

Poz. 3
Pomogłem przy inwestycjach
za 2 MILIARDY ZŁOTYCH 

na terenie województwa lubuskiego 
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Mam swój udział 
w powstaniu
Obwodnicy Słubic.

Wsparłem swoim działaniem 
samorządy na pozyskanie
środków z Polskiego Ładu 
na inwestycje: 

– drogowe 

– remonty budynków

–  wodociągi

#PracujęDlaRegionu
JerzyMaterna            Jerzy Materna @jerzymaterna            Jerzy Materna@jerzymaterna42           @jerzymaterna
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tel. 575 808 301
ul. Mickiewicza 22F, 66-470 Kostrzyn nad Odrą

www.sylwiamazurek.com

Podologia
◊ Malowanie paznokci hybryda (stopy)

Malowanie paznokci lakier ◊ 
Terapia brodawki◊ 
Pedicure kosmetyczny◊ 
Opracowanie pięt◊ 
Obcięcie i opracowanie paznokci u stóp◊ 
Rekonstrukcja paznokcia ◊ 
Opracowanie pękających piet/rozpadlin◊ 
Tamponada◊ 
Usunięcie wrastającego paznokcia◊ 
Oczyszczanie paznokci - zmiany chorobowe◊ 
Pedicure podologiczny / specjalistyczny ◊ 
Założenie klamry◊ 
Konsultacja podologiczna◊ 

Gdzie diabeł nie może, tam Izkę wyśle
WYBORY PARLAMENTARNE 2023

Jestem człowiekiem i chcę być traktowana jak człowiek. 
Móc decydować o sobie, czuć się bezpiecznie i wiedzieć, 
że takie prawa będzie miała moja córka. 
Że żadna z nas nie będzie zmuszana do bezcelowego przeżywania traumy, 
narażania zdrowia albo i życia. Że dając życie, 
zostaniemy otoczone należytą opieką, 
a poród bez bólu stanie się prawem każdej z nas, 
niezależnie od statusu i miejsca zamieszkania.

Jestem przedsiębiorcą. Chcę d   awać zatrudnienie sobie i pracownikowi 
bez obaw, że nieprzemyślane decyzje rządzących 
pozostawią pewnego dnia nasze rodziny bez środków do życia. 
Będę pracować na rzecz regulacji, które pozwolą przedsiębiorcom 
utrzymać firmy, by mogli płacić podatki, 
tak potrzebne Państwu i Społeczeństwu.

Od 20 lat pracuję w branży ubezpieczeniowej. Znana jestem z tego, 
że każdy problem pomagam klientowi rozwiązać do końca. 
Kiedy się za coś biorę, szybko nie odpuszczam.
Tak samo będę pracować,  jako parlamentarzystka.

Nie lubię konfliktów, ale nie unikam ich, gdy do osiągnięcia jest konkretny cel. 
Nie poddaję się, gdy ktoś stara się mnie zakrzyczeć. 
I wyznaję prostą zasadę: jeśli chcemy, żeby coś było zrobione, trzeba działać. 
Jeśli chcemy zmiany władzy, trzeba zagłosować. Proste?

Ci którzy mnie znają zawsze powtarzają :
Gdzie diabeł nie może, tam Izkę wyśle - więc do dzieła!
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kom. 605 641 450
kontakt@jacekmalczewski.pl

Kostrzyn nad Odrą
ul. Gorzowska 8

ULICA JANA PAWŁA II, KOSTRZYN NAD ODRĄ

Chcesz mieć własny dom? Ta oferta jest właśnie dla Ciebie!
W tych niepewnych czasach inwestycja w nieruchomości jest jedną z najbardziej pewnych lokat kapitału. Dobrze wie o tym firma 
IKAA INVEST, która wspólnie z IKAA SUCHOMEL Aneta Suchomel zdecydowała się na budowę domków typu bliźniak w pobliżu                       
Komisariatu Policji, szpitala, przedszkola czy szkoły, a więc w miejscu idealnym dla każdej rodziny! Co więcej, jeszcze w tym roku 
będzie można zamieszkać we własnym domku! Co wyróżnia domek Diana Grande B Bliźniak ?

“PRZEKRÓJ LOKALNY” POLECA

Diana Grande B bliźniak wy-
różnia przede wszystkim duża 
powierzchnia użytkowa, która 
wynosi ponad 165 m2. Zaletą 
domu jest także to, że jest to 
dom piętrowy, dzięki czemu 
nie wymaga ogromnej działki, 
a jednocześnie zapewni rela-
tywnie niskie koszty ogrzewa-
nia dla potrzeb 4-6 osobowej 
rodziny. Dom zaprojektowa-
no w technologii murowanej. 
W jego bryle widoczne są roz-
wiązania nawiązujące do stylu 
tradycyjnego, co jest idealnym 
rozwiązaniem dla osób cenią-
cych klasykę i prostotę.
Dom posiada garaż jednosta-
nowiskowy, dzięki czemu nie 
będzie problemu z parkowa-
niem. Projekt uwzględnia także 
taras znajdujący się przy domu,  
gdzie bęzie można miło spędzić 
czas na świeżym powietrzu. 
Na parterze zaprojektowano 
nie tylko spory przedpokój, 
ale przede wszystkim duży po-
kój połączony z funkcjonalną 

kuchnią, który z pewnością sta-
nie się centrum spotkań rodzin-
nych. Nie możemy zapomnieć 
też o pięknym kominku, znaj-
dującym się w strefie dziennej, 
który ogrzeje  zmarzniętych 
domowników po jesienno-zi-
mowych spacerach. Jest tutaj 
także miejsce na łazienkę oraz 
pokój, który może być zarówno 
gabinetem, pokojem gościn-
nym czy sypialnią. Na parterze 
jest też garaż z przylegającym 
pomieszczeniem.
Pierwsze piętro to trzy pokoje                                                                      
o powierzchni ponad 12 m2            
każdy, w tym jeden połączony 
jest z garderobą o pow. 7 m2, co 
jest nie bez znaczenia dla wielu 
Pań. Jest tu także duża, główna 
łazienka i spore pomieszczenie 
gospodarcze.
Nie można zapominać także 
o strychu, który ma aż 21 m2 
i  może stać się zarówno dodat-
kowym pokojem, jak i pracow-
nią artystyczną czy po prostu 
kolejnym pokojem.

Tak naprawdę układ pokojów 
pozwala na dowolną aranżację 
wnętrz, a więc to od przyszlego 
nabywcy zależeć będzie, gdzie 
będzie sypialnia, gabinet czy 
wreszcie pokój dla gości. Nasza 
fantazja w tym zakresie może 
się wyszaleć, a podjęcie decy-
zji ułatwi Państwu z pewnością 
projekt domu, z którym można 
zapoznać się w Internecie. 
Adres widoczny jest na dole 
ogłoszenia poniżej. Pod tym 
adresem mogą Państwo sami 
zobaczyć wizualizację, rzuty, 
przekroje czy elewacje... a już 
dzisiaj zachęcamy do zoba-
czenia domów „na żywo” przy                    
ulicy Jana Pawła II oraz kontakt 
z celem umówienia wizyty.
Diana Grande B Bliźniak to 
dom o klasycznej bryle, ale          
oferujący nowoczesne rozwią-
zania  i komfort użytkowy. Być 
może dla wielu z Czytelników 
jest to upragniony dom, który 
stanie się domem rodzinnym 
dla wielu pokoleń...
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Ratownicy KGHM na podium Ogólnopolskich Zawodów w Ratownictwie Górskim
Potwierdzili mistrzostwo - ratownicy KGHM z Jednostki Ratownictwa Górniczo-Hutniczego zajęli II miejsce podczas XXVIII Ogólnopolskich                               
Zawodów w Ratownictwie Górskim. Pierwsze miejsce zajęli strażacy z Komendy Wojewódzkiej Państwowej Straży Pożarnej we Wrocławiu. Zawody                                        
odbyły się w Karłowie na Szczelińcu w Górach Stołowych.

REGION / RATOWNICTWO GÓRSKIE

Na starcie tegorocznych zawodów             
stanęły 23 zespoły, w większości spoza 
służb ratownictwa górskiego. W  tym 
gronie znalazły się dwa zespoły KGHM, 
w tym broniący tytułu mistrzowskiego 
zespół w składzie: Tomasz Zawadzki                                       
(ZG Polkowice Sieroszowice), Robert                                                                       
Walkowiak i Adrian Szpilewski (obaj 
ZG Rudna) oraz drugi zespół w składzie: 
Mariusz Liana (ZG Lubin), Sylwester 
Szymczyk (ZG Polkowice-Sieroszowice)                                                                                          
i Arkadiusz Szlędak (ZG Lubin).
Ratownicy KGHM potwierdzili, że są 
w elicie służb odpowiedzialnych za                      
bezpieczeństwo zarówno pracowników 
miedziowej spółki, ale też mieszkańców 
Zagłębia Miedziowego. Wielkie gratulacje                                                                                  
dla drużyny. Zawodnicy po raz kolejny                
udowodnili, że mają wielką odwagę i de-
terminację w działaniach ratowniczych 
- powiedział Tomasz Zdzikot, prezes 
zarządu KGHM Polska Miedź S.A.
Zawody składały się z 8 konkurencji                                                                       
dotyczących działań w ratownictwie 
górskim. Ratownicy zmierzyli się m.in. 
z ratownictwem partnerskim oraz 
przejściem na przyrządach zaciskowych 
z wypuszczaniem liny 25 metrów, na 

konstrukcji umożliwiającej podejście                                   
na  wysokość 6 metrów. Uczestnicy 
wbiegali też na Szczeliniec i musieli 
przejść przez poziomy most linowy.
Ostatnie zadanie polegało na z pozoru 
łatwym zbiegu ze szczytu Szczeliniec,      

następnie, już na dole konieczny był 
transport jednego z zawodników zespołu                                                                                        
wózkiem alpejskim do mety (około 100 m). 
W całym opisie poszczególnych konku-
rencji drużyna KGHM zgubiła zaledwie 
17 sekund.

Już po raz kolejny ratownicy i strażacy                                  
KGHM pokazali swój wysoki poziom   
wyszkolenia i przygotowania do niesienia                                                                       
pomocy w każdych, nawet najtrudniej-
szych warunkach. Gratuluję zespołom 
z  KGHM! Bezpieczeństwo jest dla nas 
bezwzględnym priorytetem, a profesjona-
lizm i umiejętności naszych ratowników 
są w tym obszarze kluczowe - powiedział 
Marek Świder, wiceprezes zarządu ds. 
produkcji KGHM Polska Miedź S.A.
Warto podkreślić, że dwa zwycięskie 
zespoły złamały granicę jednej godziny. 
Osiągnięty czas i brak punktów karnych 
z poszczególnych konkurencji wskazuje 
na wysoki profesjonalizm zawodników 
na co dzień pracujących w kopalniach.
Profesjonalizm i umiejętności ratowni-
ków i strażaków z Jednostki Ratownic-
twa Górniczo-Hutniczego KGHM były                                                                                  
wielokrotnie doceniane. 
W ubiegłorocznych Międzynarodowych                                                             
Zawodach Zastępów Ratowniczych              
ratownicy górniczy KGHM w jednej z 
konkurencji zajęli III miejsce i otrzymali                                                                                
brązowy medal.

Team Kompetentni - ponad dwa tysiące uczniów z patronatem KGHM
Wyższe stypendia naukowe, do 2000 zł za szczególne osiągnięcia i rekordowa liczba pierwszoklasistów. KGHM rozwija swój program edukacyjny 
„Kompetentni w branży” i motywuje uczniów w nowym roku szkolnym.

REGION / SZKOLNICTWO ZAWODOWE

W tym roku szkolnym w naszym                                 
programie „Kompetentni w branży” naukę                                                                                
rozpocznie aż 651 uczniów. To rekordowy                                                                                                  
wynik i dowód, że uczniowie chętnie             
wybierają klasy pod patronatem KGHM. 
Oferujemy doposażenie pracowni, praktyki                                                                                                               
w naszych oddziałach, wsparcie meryto-
ryczne i system stypendialny. Najlepsi                 
absolwenci mogą liczyć także na zatrud-
nienie, a popularność programu pokazuje,                                                                                        
że młodzież uważa nas za atrakcyjnego                                                                                    
pracodawcę - mówi Tomasz Zdzikot,                                                                                  
prezes zarządu KGHM Polska Miedź S.A.
Najwięcej spośród tegorocznych pierw-
szoklasistów będzie się kształcić w za-
wodzie elektryka, ale program obejmuje 
także specjalistyczne kierunki jak np. 
górnik podziemnej eksploatacji kopalin 
innych niż węgiel kamienny, operator 
maszyn i urządzeń przeróbczych, tech-
nik hutnik czy technik przemysłu meta-
lurgicznego.
Program „Kompetentni w branży                   
górniczo-hutniczej. KGHM - kluczowy 
partner w kształceniu zawodowym” 
rozpoczął się w 2018 roku i zakłada ścisłą                                                                              
współpracę na linii szkoła - KGHM. 
Wśród „Kompetentnych” znalazło się 
już kilka tysięcy uczniów z dziewięciu 
szkół z Zagłębia Miedziowego. Każdego                                                                              
roku rośnie zainteresowanie programem                                                                                                  
i liczba pierwszoklasistów klas patro-

nackich. Program nieustanie się rozwija 
odpowiadając na oczekiwania i potrzeby                                                                               
rynku.
Przez wakacje spotykaliśmy się z dyrekto-
rami szkół, dyskutowaliśmy o planach na 
kolejny rok szkolny i zaktualizowaliśmy 
nasz program, by zmobilizować uczniów 
do pogłębiania swojej wiedzy, ale rów-
nież do spróbowania sił na praktykach 
w naszych Oddziałach – mówi Marek 
Makuch, dyrektor naczelny ds. zarzą-
dzania zasobami ludzkimi w KGHM. 
- Kwotę stypendium zwiększyliśmy: 
w przypadku tego naukowego do 1000 zł 
i do 2000 zł za szczególne osiągnięcia. Jest 

więc o co powalczyć - dodaje dyrektor.
Szkoły i uczniowie, którzy uczestniczą 
w programie, mogą liczyć na szerokie 
wsparcie miedziowej spółki. KGHM             
zaprasza uczniów na specjalne wydarzenia:                                                                                 
konkursy, prelekcje i spotkania ze zna-
nymi ekspertami, doposaża pracownie 
szkolne. Młodzież ma do dyspozycji 
m.in. pomieszczenie imitujące sztolnię, 
gdzie pod czujnym okiem instruktorów 
może się szkolić. Uczniowie mogą odbyć                                                                          
praktyki w oddziałach miedziowej spółki,                                                                                           
a najlepsi dostają stypendium.
Dodatkowo organizowany jest m.in. 
„Kompetentny Pogchamp”, czyli jedno-

dniowa olimpiada sportowa, a pierwszo-                                                                                      
i drugoklasiści mogą spróbować swoich 
sił w gamifikacji online, która z jednej 
strony przybliży specyfikę działalności 
miedziowej spółki, a z drugiej daje moż-
liwość zdobycia atrakcyjnych nagród.
Dla uczniów, którzy w tym roku dołą-
czają do programu, KGHM przygotował 
praktyczne gadżety oraz spotkania on-
boardingowe, podczas których dowie-
dzą się więcej na temat praktyk, plano-
wanych wydarzeń, czy tego, jak uzyskać 
stypendium w ramach program.
Po sukcesie programu „Kompetentni” 
KGHM w 2023 roku uruchomił kolej-
ny program edukacyjny dla uczniów 
szkół ponadpodstawowych z Zagłębia 
Miedziowego oraz województwa lubu-
skiego: „Cyfrowa przyszłość Miedzi”. 
Program skierowany jest do uczniów, 
którzy planują studia w kierunkach in-
formatycznych, a obecnie uczęszczają 
do techników, w których funkcjonują 
klasy o profilu informatycznym lub li-
ceów ogólnokształcących z kierunkami 
ścisłymi. Celem programu jest wspar-
cie kształcenia w zawodach, w których 
kompetencje cyfrowe są niezbędne. 
Projekt koordynuje Centralny Ośrodek 
Przetwarzania Informacji (COPI) – od-
dział miedziowej spółki.
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Poseł Mejza pogoni Tuska? Trwa odliczanie!
Kampania wyborcza jest już na ostatniej prostej! Który z kandydatów do tej pory budzi największe emocje? Jak na razie, na tle stawki 
zdecydowanie wyróżnia się zawodnik z numerem 11 na liście PiS - poseł Łukasz Mejza.

WYBORY PARLAMENTARNE NA OSTATNIEJ PROSTEJ

W mediach krajowych słyszy się, że to najbardziej 
brutalna kampania wyborcza po 1989 roku. Czy 
tak faktycznie jest? Ogólnopolsko, emocji jest spo-
ro, jednak tu w Lubuskim, czasem ma się wraże-
nie, że do wyścigu Formuły 1 niektórzy stanęli sta-
rym Oplem. Dlaczego? Poza banerami z własnym 
nazwiskiem i numerem na liście, nie pokazują 
absolutnie nic. W tym wyścigu na czoło stawki                          
wysuwa się Łukasz Mejza, który w kampanii                                                                                               
opowiada swoją historię, stawia na konkretny 
przekaz, z którym potrafi szeroko dotrzeć do ludzi.                                                                                                      
Patrząc na jego kampanię można odnieść wrażenie,                                                                                                          
że on nie tylko jako jedyny do wyborczego wyścigu                                                                                                   
wystartował bolidem, ale także, że ten bolid ma 
jeden z najszybszych w Polsce.

Hasło „Pogonimy Tuska” widać na każdej wsi 
w  Lubuskiem. Pytamy mieszkańców powiatu             
słubickiego o banery posła Mejzy, które wiszą. 
W tych mniejszych miejscowościach powtarza 
się często jeden przekaz: „tylko on tu przyjechał”. 
Faktycznie widać, że Łukasz Mejza jako jedyny 
dotarł do tych najmniejszych miejscowości. Kie-
dy inni kandydaci skupiają się na miastach, które 
cierpią już na powszechną „banerozę”, powodują-
cą, że ludziom już kręci się w głowie, on dociera 
tam, gdzie nie ma nikogo.

Kiedy inni kandydaci na swoich social mediach 
raz na jakiś czas powielają partyjny przekaz                          
i publikują standardowe kampanijne zdjęcia, 
Mejza idzie w aktywność, naturalność i kontakt z 
wyborcami. Odlicza dni do wyborów, publikując                                        
codziennie nowy powód, dla którego należy                                                                 
„pogonić Tuska”. Podczas codziennych relacji na 
żywo prezentuje konkretne argumenty, dlaczego 
warto postawić na Prawo i Sprawiedliwość i na 
kandydata z numerem 11 - posła Mejzę. „Nikt nie 
ma tak bliskiego kontaktu z Lubuszanami, jak on” 
- słyszymy od naszych rozmówców.

Czy to się przełoży na wyborcze zwycięstwo posła 
Mejzy? Patrząc na zasięgi w internecie - jest numerem 
jeden. Patrząc na aktywność kampanijną - jest nume-
rem jeden. Patrząc na aktywność poselską, czyli ilość 
spotkań i pieniądze ściągnięte do regionu na inwesty-
cje - również wyprzedza resztę stawki o kilka długości. 
Jest jednym z faworytów do mandatu, ale sam zagrze-
wa do walki. Jak twierdzi, „do wyborów wszystko może 
się zdarzyć, a bojówki Tuska grają nieczysto, dlatego 
potrzebna jest pełna mobilizacja polskich patriotów”. 
Poseł Mejza podkreśla, że wierzy w zwycięstwo i  jest 
przekonany, że jeśli te ostatnie dni zostaną solidnie 
przepracowanem bo

„15. października pogonimy Tuska”.



TYLKO DUŻE ROZMIARY

TYLKO  ODZIEŻNOWA

RYNEK MIEJSKI (UL. MICKIEWICZA) - BYŁA PIEKARNIA MIKA
wtorek-piątek w godz. 8:00-16:00, sobota 7:00-13:00

TYLKO  ROZMIARYDUŻE

w ofercie: bluzki - bluzy - kurtki - dresy

spodnie - spódnice - sukienki - inne

oferujemy również: kosmetyki AVON

ręcznie robione torebki z naturalnej skóry 
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